
PROTOKÓŁ nr IV/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Pełczycach 

odbytej w dniu 30 lipca 2024 roku 

w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury w Pełczycach 

w godz. od 14:00 do – 14:46 

Na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 11 radnych / nieobecni: 4. 

Z ramienia urzędu udział wzięli : Anna Kochanowicz – burmistrz, Roksana Wichłacz-

zastępca burmistrza, Agnieszka Chlebowska – sekretarz, Kinga Zawłocka – skarbnik.  

W sesji uczestniczyli kierownicy jednostek organizacyjnych: 

1. Elżbieta Kozioł-        Kierownik Ref.Inwestycji i Promocji UM-Pełczyce 

2. Witold Sitasz-           Kierownik ZGKiM w Pełczycach 

3. Marek Górecki-        Dyrektor MGOPS w Pełczycach 

Ad.1, 2. 

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Marek Sowiński otworzył IV sesję Rady Miejskiej, witając 

zebranych. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy na obecną chwilę 11 radnych. 

Wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne.  

Następnie p.Przewodniczący przeczytał przygotowany porządek obrad.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski.  

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Pełczyce na 2024 rok. 



7. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia inkasa podatków i opłat lokalnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały zebrania wiejskiego w 

sołectwie Przekolno. 

10. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących 

uchwalenia statutów sołectw w Gminy Pełczyce. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji skarg, wniosków i 

petycji. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej.                                                                                                                        

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

Porządek obrad – został przyjęty w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna - za  

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 



Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

Ad.3. 

Protokół z poprzedniej sesji  – został przyjęty w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo -nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 



Radny Daniel Świrski – za 

Ad.4. 

Sprawozdanie Burmistrza /ostatnia sesja – 26.06.2024r./. 

Pani Burmistrz przedstawiła najważniejsze sprawy w tym: 

1.Podziękowała za zorganizowanie „Letniej Biesiady Pełczyckiej”, Pani Dyrektor i 

wszystkim pracownikom MGOK w Pełczycach, Strażakom, Policji, oraz pracownikom UM w 

Pełczycach za prace, atrakcyjność w niekorzystnych warunkach . 

2.Zaprosiła na kolejną imprezę „ SMOCZE ŁODZIE”, 10.08.2024 r. 

3.Mówiła o zniszczonej murawie na stadionie, i że po 05.08.2024 r. będzie naprawiana przez 

firmę z Wrocławia. 

4.Budowa dwóch budynków mieszkalnych w Pełczycach, będzie sporządzony regulamin 

przyznawania mieszkań. 

5. Będzie podpisana umowa z firmą „ JPG” w Barlinku na budowę żłobka w Pełczycach. 

6. Biokompostownie- kampania edukacyjna na segregację i biodegradację 

7. Zakup urządzenia do wykrywania strat wody. 

8.Zrealizowany wniosek dla OSP w Pełczycach na zakup samochodu. 

 

 

 

Ad.5   Zapytania interpelacje: 

Pani Walentyna Jackowiak była w m-cu maju u kierownika P. Góreckiego prosić o transport 

na badania kontrolne i Pan Górecki niewłaściwie się odnosił, informował ,że nie jest 

instytucją do wożenia i że obowiązuje go regulamin do 50 km. 



Pani Jackowiak poprosiła Pana Przewodniczącego , że chce mieć na piśmie wyjaśnienie, jakie 

zaistniało w MGOPS z Panem Góreckim. 

Pani Jackowiak zwróciła się do radnych: jak to jest możliwe ,że radni po trzech sesjach 

otrzymali podwyżkę. 

 

Pan Ryszard Kwieciński prosił aby 01.08.2024 r. o godz.  17:00 zawyły syreny w każdej 

miejscowości naszej gminy, że jest na to zgoda. 

Pani Barbara Mastalerz odczytała uchwałę w sprawie Pani Marty Węgrzyn , z dniem 

30.07.2024 r. z dniem podjęcia uchwały zostaje przywrócona jako sołtys wsi Przekolno. 

Pan Marek Lisowski w sprawie wędkarzy, że nie mają dojścia do swoich łowisk , wszystkie 

drogi do jezior tj. do Ługowa czy jeziora Pełcz są nie przejezdne.  

 

Ad.6. 

  Uchwała Nr IV.18.2024 w sprawie zmiany budżetu gminy Pełczyce na 2024 rok   

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 



Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

Ad.7.  

Uchwała Nr IV.19.2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej       

 

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 



Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

Ad.8.  

Uchwała Nr IV.20.2024 w sprawie ustalenia inkasa podatków i opłat lokalnych          

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 



Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

Ad.9.  

Uchwała Nr IV.21.2024 w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały zebrania 

wiejskiego w sołectwie Przekolno                 

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 



Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

Ad.10.  

Uchwała Nr IV.22.2024 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących uchwalenia statutów sołectw Gminy Pełczyce                    

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło –nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 



Radny Daniel Świrski – za 

Ad.11.  

Uchwała Nr IV.23.2024 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji skarg, wniosków i 

petycji                        

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 



Ad.12.  

Uchwała Nr IV.24.2024 w sprawie zmiany składu osobowego komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej                                

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – nb 

Radna Barbara Jagiełło – nb 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna  – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – nb 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – nb 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

 



Ad.13.  

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski:  

Pan Górecki zapewnia Panią Jackowiak ,że dostanie wyjaśnienie na piśmie, zdaje sobie 

sprawę z zaistniałej sytuacji, ale jako Dyrektor MGOPS, będzie się trzymał regulaminu i nikt 

go z tego  nie zwalnia, przewóz  osób chorych wymaga opiekuna , których w MGOPS  nie ma 

przeszkolonych, że Pani Jackowiak nie jest pierwszą osobą której odmówił dowozu 

                                                    

              

  Przewodniczący  Rady M.Sowiński zamknął  IV sesję Rady Miejskiej w Pełczycach.                           

                                                                                                                    Przewodniczył 

                                                                                                                                                               Przewodniczący  Rady Miejskiej        

                                                                                                                                                                            Marek Sowiński                                                                                                                                                                                    

Protokół sporządziła: Anna Sobkowiak 
 

 

 


